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Protokół nr 45/VII/2017 

z obrad XLV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 28 grudnia 2017 roku 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00 

Zakończenie obrad – godz. 17:00 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Radca Prawny 

Marcin Skalski, Dyrektor GOKSiR Leszek Orczykowski, Kierownik ZGKiM Karol Kozak, Kierownik 

GOPS Grażyna Wysiecka i sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie. 

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych: Marka 

Czerwińskiego, Anny Stosio, Marioli Łabędzkiej oraz Karola Kusaja. 

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i sołtysów stanowią 

załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

I CZĘŚĆ 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 24/III/99 w sprawie wprowadzenia opłaty 

prolongacyjnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

 

II CZĘŚĆ BUDŻET 2018 

3. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2018 wraz z uzasadnieniem - referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

4. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2018-2032 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

6. Przedstawienie opinii Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy – referuje 

Pan Marian Płotka  Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego; 
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7. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu budżetu 

Gminy na 2018 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 - 2032– referuje Pan Zbigniew 

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

8. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wniosków radnych i opinii 

komisji - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami - głosowanie; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032-  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 -  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

12. Interpelacje i zapytania radnych; 

13. Wystąpienia sołtysów; 

14. Wolne wnioski.        

      

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – zgłosił wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad uchwały 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Trąbki Wielkie a Gminą Miasta 

Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej 

wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Trąbki Wielkie. Uzasadnił 

potrzebę wprowadzenia do porządku obrad w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady - poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. Spytał, kto jest za wprowadzeniem 

w/w uchwały do porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 11 
     Przeciw   –   0 
     Wstrzymało się   –   0 
 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w projekt uchwały do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady - przedstawił aktualny porządek obrad z uwzględnionymi zmianami: 

I CZĘŚĆ 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 24/III/99 w sprawie wprowadzenia opłaty 

prolongacyjnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Trąbki 

Wielkie a Gminą Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska 

frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Trąbki 

Wielkie; 
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II CZĘŚĆ BUDŻET 2018 

4. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2018 wraz z uzasadnieniem - referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

5. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2018-2032 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

6. Przedstawienie opinii Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy – referuje 

Pan Marian Płotka  Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego; 

6. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu budżetu 

Gminy na 2018 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 - 2032– referuje Pan Zbigniew 

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

7. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wniosków radnych i opinii 

komisji - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami - głosowanie; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032-  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 -  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Interpelacje i zapytania radnych; 

12. Wystąpienia sołtysów; 

13. Wolne wnioski.   

 

/W trakcie odczytywania w/w porządku obrad do obrad dołączył Radny Marek Czerwiński/ 

 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  12 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad. 

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 24/III/99 w sprawie wprowadzenia opłaty 

prolongacyjnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

 /Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 
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Głosowanie: 

     Za    – 12 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLV/325/2017 w w/w sprawie. 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Trąbki Wielkie a Gminą Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta 

Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu 

Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że ustawa 

odpadowa nakłada na gminy kolejny obowiązek a mianowicie spalania - unicestwienia odpadów. 

Obowiązek ten będzie nałożony na Gminy od roku 2020. Gmina musi się do tego czasu przygotować.  

Miasto Gdańsk podjęło zadanie inwestycyjne polegające na budowie Zakładu Termicznego 

Przetwarzania Odpadów w Gdańsku (ZTPO) i ubiega się o bezzwrotne dofinansowanie do tej 

inwestycji. Jednym z wymogów ubiegania się o to dofinansowanie jest konieczność podpisania 

współpracy w formie porozumień międzygminnych określających szczegółowe zasady współpracy, w 

tym zasad ponoszenia kosztów wykonania zadań publicznych przy udziale spółek komunalnych Gminy 

Miasta Gdańsk i Regionalnych Instalacji Przetwarzania Odpadów właściwych dla Gminy Trąbki 

Wielkie. Przypomniał, że Rada Gminy w ubiegłym roku podjęła uchwałę intencyjną o chęci 

przystąpienia do takiego projektu. Dzięki temu dofinansowaniu koszt utylizacji tych odpadów będzie 

wynosił 170  zł. netto za tonę. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy nie możemy wywozić nieczystości zamiast do Tczewa 

do Gdańska. 

Wójt Gminy – nie możemy, należymy do Tczewa. Taka jest alternatywa na dzień dzisiejszy. W dalszej 

swojej wypowiedzi przypomniał, że będzie dążył, aby wywozem odpadów komunalnych na terenie 

gminy zajął się ZGKiM w Trąbkach Wielkich. Zaznaczył, że z podejmowanej w dniu dzisiejszym  

uchwały nie wynika jeszcze żaden obowiązek. Będzie można się w każdej chwili wycofać. Jeżeli jednak 

nie podejmiemy w dniu dzisiejszym tej uchwały, to nie będziemy mogli przystąpić do tego 

porozumienia. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy rada przed podpisaniem porozumienia będzie mogła 

zapoznać się z jego treścią. 

Wójt Gminy – poinformował, że jak najbardziej. 

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że nie do końca w odpowiednim kierunku, idzie sprawa 

odpadów komunalnych. 

Radny Marian Plotka – stwierdził, że wykonawca przypuszczalnie chce wiedzieć, ile będzie tych 

odpadów komunalnych, aby wiedzieć jaką instalację ma wybudować. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy – mamy prawo martwić się o nasze koszty. Zapytał, czy Gminę ktoś  

reprezentuje w spółce w Tczewie. 

Wójt Gminy – nie, spółka w Tczewie jest spółką Skarbu Państwa Tczew. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 12 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLV/326/2017 w w/w sprawie. 

Wójt Gminy - zapewnił, że przedstawi projekt porozumienia przed jego zawarciem na posiedzeniu 

komisji Rady Gminy  jeżeli oczywiście wcześniej, organ nadzoru nie zakwestionuje dzisiejszej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do mecenasa z zapytaniem czy organ nadzorczy może 

zakwestionować dzisiejszy projekt uchwały.          

r.pr Marcin Skalski – podał, że organy nadzorcze różnie podchodzą do treści uchwał aczkolwiek 

zdarzają się w orzecznictwie przypadki, że organ nadzoru domaga się od Rady Gminy zapoznania się z 

treścią takiego porozumienia. Nawet gdyby tak było, to będzie tak jak Pan Wójt zapewnia, że rada 

zostanie zapoznana z treścią porozumienia przed jego podpisaniem. 

 

II CZĘŚĆ SESJI 

Ad. 4 Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2018 wraz z uzasadnieniem - referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt pierwotnej uchwały radni otrzymali w listopadzie. Dnia dzisiejszego zostały przekazane 

radnym autopoprawki do budżetu./ 

Wójt Gminy Błażej Konkol –  poinformował, że prezentacja będzie dostępna na stronie Urzędu Gminy. 

Podał, że budżet był przedstawiany trzy razy na posiedzeniach komisji Rady Gminy. Kolejno 

przedstawił na rzutniku projekt budżetu gminy z uwzględnionymi autopoprawkami. 

/W trakcie przedstawiania prezentacji do posiedzenia dołączyła Radna Mariola Łabędzka/ 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze pytania do przedstawionych autopoprawek 

projektu budżetu. Pytań nie zgłoszono. Zaznaczył, że budżet był omawiany wielokrotnie na 

posiedzeniach komisji Rady Gminy. 

Ad 5. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2016-2030 - referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt pierwotnej uchwały radni otrzymali w listopadzie. Dnia dzisiejszego zostały przekazane 

radnym autopoprawki./ 

Pani Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy – poinformowała, że wieloletnia prognoza finansowa jest 

pochodną zmian budżetu gminy. Są w niej ujęte zadania inwestycyjne w poszczególnych latach. 

Odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy zmiany ujęte w autopoprawkach, są już ujęte w uchwale 

budżetowej. 

Skarbnik Gminy – poinformowała, że jeszcze nie. Jeżeli rada przyjmie te autopoprawki, to będą one 

ujęte. 

/Do posiedzenia dołączył Radny Powiatu Gdańskiego Pan Mateusz Sroka/ 

Ad 6. Przedstawienie opinii Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy – 

referuje Pan Marian Płotka Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Marian Płotka przedstawił opinię 

Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – przywitał przybyłego Radnego Mateusza Srokę. 

Ad 7. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu 

budżetu Gminy na 2018 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2032 – referuje Pan 

Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Sentencję Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady Gminy Trąbki 

Wielkie Zbigniew Leszczyński. Odczytał też fragment opinii, w której wymienione są błędy. Zwrócił 

się o wyjaśnienie zarzucanych przez RIO błędów. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że były to błędy pisarskie. Należało to 

uzupełnić w prognozie finansowej i zostało to uzupełnione.   

Ad 8. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Trąbki Wielkie w sprawie opinii komisji i 

wniosków radnych - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol - poinformował radnych, że na komisjach były zgłaszane różnego rodzaju 

wnioski, m.in. o:  

- zabezpieczenie wydatków na budowę oczyszczalni ścieków i  sieci sanitarnej w aglomeracji Sobowidz,   

- zabezpieczenie środków dla ZGKiM  na zasób mieszkaniowy gminy Trąbki Wielkie, 

- zabezpieczenie środków na budowę dróg.  

Podał, że powyższe wnioski zostały ujęte w autopoprawkach. 

Ad 9. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy – wszelkie poprawki i uwagi były przedstawiane i omówione na 

posiedzeniu Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy Rada Gminy nie powinna przyjąć najpierw 

autopoprawek a następnie budżetu. 

Wójt Gminy – poinformował, że autopoprawki przyjmowane są razem z budżetem. 
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Przewodniczący Rady Gmin– zapytał mecenasa, czy nie powinno być osobno przeprowadzone 

głosowanie autopoprawek a kolejno głosowanie uchwały.   

r.pr. Marcin Skalski – poparł Przewodniczącego Rady Gminy. Poinformował, że w pierwszej kolejności 

należy przegłosować poprawki a później powinno odbyć się głosowanie nad uchwałą.  

Przystąpiono do przegłosowania autopoprawek. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, kto jest za przyjęciem zgłoszonych autopoprawek.  

/załącznik do protokołu/  

Radna Mariola Łabędzka – zapytała o kwotę przeznaczoną na remont pomieszczeń w pałacu w 

Rościszewie. Czy zabezpieczona kwota w przyszłorocznym budżecie pójdzie w całości na ten remont.  

Wójt Gminy – cała kwota 200 tys. nie pójdzie na remont pałacu, pójdzie na inny zasób mieszkaniowy.  

W głosowaniu udział bierze 13 radnych 

 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła autopoprawki.  

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2030 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

Wójt Gminy – poinformował, że uchwała została już omówiona, ale jeśli są jakieś pytania, to jest 

do dyspozycji z Panią Skarbnik. 

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLV/327/2017 w w/w sprawie.   

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 

-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – przedstawił w kilku zdaniach projekt budżetu. Zwrócił się do radnych z 

prośbą o podjęcie uchwały budżetowej mimo tego, że budżet nie jest łatwy.  
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Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    –  12 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się   –  1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XLV/328/2017 w w/w 

sprawie.   

Wójt Gminy - podziękował za przyjęcie budżetu.  

Ad 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i zapytania 

radnych. Spytał, czy są zapytania radnych. 

Radny Adam Zarzycki - wspomniał o wjeździe od strony Kłodawy w drogę w kierunku Trąbek 

Małych. Poinformował, że są tam ogromne dziury. Prosi o interwencje w tej sprawie. 

Wójt Gminy - zapytał, czy kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Trąbkach Wielkich wie, o którą drogę chodzi. 

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich - potwierdził i powiedział, że 

zanotował to sobie. 

Radny Adam Zarzycki - poruszył problem tej samej drogi z drugiej strony w kierunku Pana 

Cabonia. Prosi również o interwencje w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy - wspomniał, że mieszkańcy sygnalizują również problem drogi 

koło Firmy Oceanik. 

Pan Adam Zarzycki - przedstawił stan ww. drogi. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – powiedział, że mieszkańcy Kłodawy proszą 

o równiarkę na drogę przy ul. Szkolnej. 

Pan Karol Kozak – powiedział, że wykorzystał w tym roku deputat gruzu z następnego roku. 

Stwierdził, że w tym miejscu równiarka nic nie da. Zakład nie jest bez dna. Nasze pieniądze też 

gdzieś się kończą. 

Mariola Łabędzka – powiedział Pan, że w zakładzie są oszczędności. Zapytała, czy 

oszczędności są, czy ich nie ma? 

Kierownik ZGKiM – tego nie można nazwać oszczędnościami. Środki potrzebne są na 

inwestycje. Zakład ma paragrafy i środki, które ma, są przeznaczone na konkretne rzeczy. 

Radna Mariola Łabędzka – zapytała, dla czego i na czyje polecenie zabrał Pan gruz z sołectwa 

Gołębiewko. 
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Kierownik ZGKiM – gruz został zabrany na moje polecenie. Nie wiedziałem, że jest 

przeznaczony na ścieżkę rowerową. 

Radna Mariola Łabędzka – nie rozumie dlaczego, nie uzgadniając z nikim, w sołectwie tak się 

postępuje. 

Wójt Gminy - na moje polecenie zakończono wywożenie tego tłucznia. Tam było więcej 

chętnych na ten tłuczeń. 

Radny Michał Studziński – podziękował w imieniu mieszkańców za wykonanie inwestycji – 

budowa wodociągu Drzewina – Pawłowo. 

Radny Jan Selke – zapytał p. Skarbnik, czy jakieś sołectwo wpłaciło kwoty na wybudowanie 

jakiejkolwiek drogi. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik – podała, że tak, są takie wpłaty i kwoty są znane. Dla każdej 

miejscowości jest prowadzona ewidencja.  

Radny Jan Selka – zapytał, czy z sołectwa Kleszczewo wpłynęły jakieś środki na drogę.  

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – podała, że nie wpłynęły. 

Radny Jan Selka – zapytał, czy z Kłodawy wpłynęły takie środki.  

Pani Zofia Gorzyńska – poinformowała, że tak. Z pamięci niestety nie może podać jakie. 

Wójt Gminy – podał, że około 45 tys.  

Przewodniczący Rady Gminy – zawnioskował, aby radnym został przedstawiony wkład 

mieszkańców i ile Gmina dołożyła.  

Wójt Gminy – poinformował, że na najbliższa komisję zostanie Radnym takie zestawienie 

przygotowane i przedstawione. Kolejno potwierdził, że wpłaciło sołectwo: Kłodawa, 

Domachowo, Klępiny. Do wpłaty przygotowuje się Kleszczewo górne i Trąbki Małe.  

Ad 13. Wystąpienie sołtysów. 

Pan Konrad Seredyński Sołtys wsi Drzewina – w imieniu mieszkańców podziękował za 

inwestycję pn.: Budowa wodociągu Drzewina – Pawłowo. Kolejno poinformował o 

zapadniętych zaworach do studzienek w niektórych miejscach.  

Pan Jan Selke – wrócił do sprawy wyrównania dróg. Dodatkowo zaznaczył, że ul. Leśna jest w 

stanie katastrofalnym. 

Piotr Zarzycki - zapytał o zakup podczołgówki. 

Ad 14. Wolne wnioski. 

Adam Zarzycki – proponuje, aby do rachunku za wodę dodać dopisek, że cena nie jest 

adekwatna i że urząd dopłaca. 

Wójt  Gminy – poinformował, że taką informacje zamieścimy w gazetce informacyjnej. 
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Przewodniczący Rady - spytał, czy w ramach wolnych wniosków ktoś chciałby zabrać jeszcze głos. Nie 

było chętnych. Z uwagi na wyczerpanie tematów, podziękował wszystkim za czynny udział i zamknął 

XLV zwyczajną sesję Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy: 

 Katarzyna Czyż                            Zbigniew Leszczyński 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji, 

3. Opinie Komisji EiRG Rady Gminy oraz RIO, 

4. Uchwały podjęte na sesji – nr XLV/325/2017 – XLV/328/2017. 


